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Vragen van de leden De Nerée tot
Babberich, Omtzigt en Blanksma
(allen CDA) aan de staatssecretaris
van Financiën over opkoopfondsen.
(Ingezonden 22 augustus 2008)

1
Bent u bekend met het artikel «Fiscus
spekt kas van opkoopfondsen»?1

2
Welke bedragen zijn er gemoeid met
deze constructies?

3
Is er aanleiding om maatregelen te
nemen tegen deze ontwikkelingen,
bijvoorbeeld het opnieuw
introduceren, in aangepaste vorm,
van het per 1 januari 2007 in het
kader van de Wet «werken aan winst»
afgeschafte artikel 15ad uit de Wet op
de Vennootschapsbelasting 1969?

1 Zie o.a. de Volkskrant en het Financieel
Dagblad, 21 augustus 2008.
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